
کرمانشاه در لیگ برتر بوکس 
شرکت می کند

سپهرغرب، گروه ورزشی: دبیر هیئت بوکس 
استان کرمانشــاه از حضور تیم کرمانشاه در 

رقابت های لیگ برتر بوکس خبر داد.
خدر ولدی با اشــاره به اعلام آمادگی کرمانشــاه 
برای حضور در رقابت هــای لیگ برتر بوکس، اظهار 
کرد: فدراســیون بوکس از حدود یکسال پیش برای 
راه انــدازی مجدد لیگ برتر بوکس بعد از گذشــت 

حدود 9 سال برنامه ریزی هایی را شروع کرد.
وی تصریــح کرد: زمانی که تصمیم فدراســیون 
برای برگزاری این رقابت ها جدی شــد حدود هشت 
تیم اعلام کردند که در این رقابت ها شرکت می کنند، 
اما متاسفانه چون در کرمانشاه اسپانسری نداشتیم، 
تصمیم گرفتیم در این رقابت ها حضور نداشته باشیم.
دبیر هیئت بوکس کرمانشاه خاطرنشان کرد: پس 
از اعلام عدم حضور کرمانشاه در این رقابت ها، رئیس 
فدراســیون رایزنی هایی را با هیئت استان داشت و 
تاکید کرد که کرمانشاه به عنوان "ازبکستان" بوکس 

ایران باید در این رقابت ها حضور داشته باشد.
وی خاطرنشــان کرد: پس از درخواســت رئیس 
فدراسیون، با مدیرکل و مســئولین ورزش وجوانان 
استان جلساتی را تشکیل دادیم و در نهایت تصمیم 
گرفته شــد که بخاطر جوانان بااســتعداد بوکســور 
کرمانشاه در این رقابت ها حضور پیدا کنیم و بصورت 
مکتــوب هم آمادگــی خود را به فدراســیون اعلام 

کردیم.
ولدی عنــوان کــرد: برنامه ریــزی لازم را برای 
تشــکیل تیمی متشکل از بوکســورهای جوانی که 
ســال گذشــته در رقابت های قهرمانی کشور حضور 
داشــتند و قهرمان ایران شدند انجام داده ایم و قرار 
است با کمک بزرگان بوکس کرمانشاه از جمله علی 
مظاهری، بیژن باتمانی، اســفندیار محمدی و... این 
تیــم را برای حضور در رقابت هــای لیگ برتر آماده 

کنیم.
دبیر هیئت بوکس کرمانشاه برگزاری رقابت های 
لیگ برتــر بوکس را پس از حــدود یک دهه باعث 
ایجاد شــور و نشاط در این رشــته دانست و گفت: 
قطعا حضور تیم کرمانشاه نیز در این رقابت ها، کسب 
تجربه های بیشتر و ایجاد انگیزه را برای بوکسورهای 

جوان استان به دنبال خواهد داشت.
وی در خصوص چرایی عدم تمایل بخش خصوصی 
برای حمایت مالی از بوکس کرمانشــاه جهت حضور 
در رقابت هــای لیگ برتر هم گفت: صنعتی نبودن و 
نداشــتن صنایع بزرگ در کرمانشاه از یکسو و عدم 
پخش رقابت های بوکس در رسانه ملی از سوی دیگر 
باعث شــده تا بخش خصوصی تمایل چندانی برای 

حمایت مالی از بوکس نداشته باشند.
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مرا اسکن کنید

معاون عمرانی استاندار ورود کند

پیست اسکی تاریکدره همدان زیر بهمن بی مهری مسئولان
جاده و استاندارد نبودن تله سیژ معضل اصلی

سپهرغرب، گروه خبر - آذین رضایی: رئیس 
هیئت اسکی استان همدان با بیان اینکه جاده 
معضل اصلی پیست تاریک دره همدان گفت: 
همراهی  با  استانداری همدان  عمرانی  معاونت 
اداره کل راه و شهرسازی و اداره کل استاندارد 
می تواند در رفع مشکل جاده و استاندارسازی 

دستگاه  تله سیژ ورود کند.
پیســت اســکی تاریــک دره در 10 کیلومتری 
جنــوب غربی جاده گنج نامه همدان و در دامنه های 
کوه ســتان الوند قرار گرفته  اســت و رسماً در سال 
1364 مورد بهره برداری قرار گرفت و به عنوان یکی 
از پیست های مطلوب کشور با توجه به بارندگی ها و 
شــرایط آب و هوایی همدان است که موجب جلب 

توجه بسیاری از علاقمندان به اسکی شده است.
اما گویا طی سال های گذشته این پیست چندان 
مورد توجــه نبوده و مشــکلات عدیده ای داشــته 
کــه همچنان به قــوت خود باقی اســت و با وجود 
قابلیت های بســیار، بهره برداری و اســتفاده از این 

ظرفیت عظیم آن چنان که باید نبوده است.
ارتفاع پیســت اســکی تاریک دره از 2450 متر 
شــروع شــده و حداکثر تا 3000 متری ادامه دارد 
از لحاظ دسترســی نزدیک ترین پیســت اسکی در 
کشور به نقطه شهری بوده و در فصل تابستان دارای 

پیست چمن نیز هست.
راه دسترســی و تله سیژ این پیســت از گذشته 
به عنوان مشــکلی حاد مطرح بوده کــه تا به امروز 
نیز رفع نشده اســت و به منظور آگاهی از وضعیت 
کنونی پیســت و مشــکلات موجــود و برنامه های 
با رئیــس هیئت اســکی همدان  پیش بینی شــده 

گفت و گو کردیم.
مهدی کرمی در گفت و گو با خبرنگار ما با اشــاره 
به مشــکلات پیست اســکی تاریک  دره، اظهار کرد: 
جاده معضل اصلی این پیســت بوده و طی ســالیان 

متمادی این مشکل وجود داشته است.
رئیس هیئت اسکی استان همدان گفت: هیچ گاه 
مسئولان نتوانستند در خصوص معضل جاده پیست 
اسکی با هم کنار بیایند که ابتدای فصل به شکایت، 

برو بیا و پیگیری ها منجر نشود.
وی با تأکید بر اینکه متأســفانه این معضل هنوز 
هم ادامه دارد و مشخص نیست چه زمانی قرار است 
تمام شــود، بیــان کرد: به منظور رفع این مشــکل 
بایــد اداره کل راه و شهرســازی و معاونت عمرانی 

استانداری همکاری داشته باشند.
کرمــی در ادامه با بیان اینکه دســتگاه برفکوب 
برای پیســت داریم، افزود: اما این دســتگاه نیاز به 

اوورهــال کردن و به روزرســانی دارد اما باید به این 
منظور هزینه کرده و قطعات لازم را خریداری کرد.

رئیس هیئت اسکی همدان تصریح کرد: دستگاه 
برفکوب وارداتی بوده و این موضوع خود یک معضل 
است و امسال نیز اینگونه عنوان شده که این دستگاه 
جزء کالاهای لوکس بوده و به آن ارز تعلق نمی گیرد.

وی با بیــان اینکه برای خرید قطعات دســتگاه 
برفکوب نیز با مشکل مواجه هستیم، ادامه داد: برای 
این دستگاه یک شــنی خریداری شده است و طی 
این دو ســه سال در گمرک گیر کرده و به دست ما 

نرسیده است.
کرمی بــا تأکید بر اینکه معضلات و مشــکلات 
پیست تاریک دره، شخصی، دولتی و مالی محسوب 
می شود، خاطرنشــان کرد: امسال نیز به دلیل عدم 
بارش برف کافی نشد که پیست را باز کنیم و تلاش 
بر این است به روز باشــیم تا در صورت بارش برف 

پیست بازگشایی شود.
رئیس هیأت اســکی همدان یادآور شــد: امسال 
آذرماه شــروع بارش برف خوب بود و فکر می کردیم 
سال خوبی به لحاظ بارش ها خواهد بود اما متأسفانه 

اینگونه نشد و بعد هم که شاهد بارش باران بودیم.
وی با بیان اینکه البته پیست چمن ما آماده بود، 
اظهار کرد: اما پیست برفی به دلیل عدم بارش برف 

آماده نیســت که به این دلیل تا به امروز بازگشایی 
نشده است.

کرمی مشــکل دســتگاه بالابر )تله سیژ( سمت 
راست را از دیگر مشــکلات پیست اصلی برشمرد و 
گفت: یک دستگاه تله سیژ داریم که اداره استاندارد 
بر آن دست گذاشــته و عنوان می کند مشکل دارد 
که سمت چپ آن را تا حدودی برطرف کرده ایم اما 
سایر مشکلات به قوت خود باقی است و به این دلیل 

استاندارد آن را بسته است.
رئیس هیئت اســکی استان همدان بیان کرد: به 
منظور رفع مشکل تله سیژ باید اداره کل استاندارد و 
معاونت عمرانی استانداری همکاری داشته باشند و 
بپذیرند که نمی توانیم از خارج از کشور دستگاه سیژ 
یا کابین وارد کنیم و بضاعت ما در همین حد است 

و باید از این امکانات استفاده بهینه داشته باشیم.
وی با بیان اینکه به منظور رفع مشــکل جاده و 
بحث اســتاندارد تله ســیژ تاکنون جلسات متعددی 
برگزار شده است، افزود: متأسفانه این جلسات تا به 

امروز نتیجه ای در بر نداشته است.
کرمی با تأکید بر اینکه ســال گذشــته پیســت 
مبتدی را بهینه کردیم، تصریح کرد: این بهینه کردن 
به این معنی نیســت که آن را گسترش داده باشیم 
بلکه بااســتفاده از تکنیک هایی همچون جمع آوری 

آب های ســطحی و استفاده از مناطق بلااستفاده در 
همان وسعت پیست را گسترش دادیم.

رئیس هیئت اســکی اســتان همدان ادامه داد: 
پیســت تاریک دره زیرســاخت های خوبــی دارد و 
امسال به دلیل عدم بارش برف استثنا بود و با بارش 
برف می توان استفاده خوب و بهینه ای از آن داشت.

وی با بیان اینکه شاید اگر به لحاظ وضعیت جاده 
که باید همیشه باز باشــد نگرانی نداشتیم، کارهای 
بســیار دیگری می شد در پیســت تاریک دره انجام 
داد، خاطرنشان کرد: پیست تاریک دره در صورت باز 
بودن دائمی راه و اســتاندارد بودن دستگاه تله سیژ، 

جزء بهترین پیست های ایران است.
کرمی با تأکید بر اینکه ســال گذشته کارهای 
عمرانــی در پیســت انجــام دادیم، یادآور شــد: 
مقداری مشــکلات فنی و زیرساختی و استاندارد 
را برطــرف کردیم؛ پیســت در منطقه خوبی واقع 
شده و می توان چندین دســتگاه بالابر، تله سیژ و 
کابین دیگــر برای آن نصب کــرده و با تمام این 

موارد گردشگر جذب کرد.
رئیس هیئت اسکی استان همدان اظهار کرد: در 
صورت انجام اقدامات لازم، پیست تاریک دره قابلیت 
جذب گردشگر حتی گردشگر خارجی را دارد و برای 
استان های همجوار نیز فوق العاده است اما تمام این 

موارد منوط به ورود بخش خصوصی و یا گســترده 
بودن امکانات دولتی است.

وی بــا بیان اینکه از ظرفیت پیســت اســتفاده 
می شود، گفت: سال گذشته با قطع امید از استانداری 
و اداره کل راه و شهرســازی و با اجاره ماشین آلات 
از بخش خصوصی راه را باز کردیم که متأســفانه با 

شیوع کرونا بهره برداری لازم صورت نگرفت.
کرمی با تأکید بر اینکه قابلیت پیست تاریک دره 
بیش از این اســت، بیان کرد: با یک سرمایه گذاری 
خوب از ســوی بخش خصوصی و یا حمایت لازم از 
سوی بخش دولتی و انجام چند کار عمرانی می شود 

استفاده بسیار خوبی از این پیست داشت.
رئیس هیأت اسکی استان همدان افزود: کارهای 
زیربنایی و عمرانی پیســت ربطــی به بودجه هیئت 
نداشــته و باید از کانال های دیگــر همچون بخش 
عمرانــی و بازرگانــی اداره کل ورزش و جوانــان 

بودجه ای به این منظور تأمین شود.
بــه گفته رئیس هیئت اســکی اســتان همدان 
مشکل جاده از معضلات پیســت تاریک دره بوده و 
هست و اداره کل راه و شهرسازی و معاونت عمرانی 
اســتانداری بایــد در این خصــوص ورود کنند که 
متأسفانه تاکنون اقدام موثری نشده است و با اینکه 
می تــوان از این ظرفیت به عنوان یکی از موارد مهم 
در جذب گردشگر اســتفاده کرد اما گویا مسئولان 
این در دسترس ترین ظرفیت را رها کرده و به دنبال 
راه های سخت تر و پر هزینه تری به منظور تحقق این 

مهم هستند.
مشــکل عدم اســتاندارد بودن تله ســیژ از دیگر 
مشــکلات پیست است که رفع این مهم نیز نیازمند 
ورود معاونت عمرانی استانداری و اداره کل استاندارد 
اســت که سال هاست رها شــده و اقدامی نیز نشده 
اســت در حالی که باید از فرصــت کرونایی موجود 
به منظور رفع مشکلات اســتفاده کنیم تا در آینده 
و پس از رفع محجدودیت ها همچنان مشــغول رفع 
نواقص نباشــیم و بتوانیم از این ظرفیت به بهترین 

نحو استفاده کنیم.
از هر زاویه به مشــکلات پیســت تاریک دره که 
می نگریم معاونت عمرانی اســتانداری پای ثابت رفع 
این مشــکلات اســت که باید به این موضوع توجه 
ویژه داشته باشدکه متأســفانه تابه امروز استاندارد 
و راه و شهرســازی اقدام موثری نداشته اند و معاون 
عمرانی استانداری نیز بی تفاوت به این موضوع بوده 
و هســت که باید با تغییر نگاه در این خصوص سعی 
بر استفاده از این پتانســیل برای جذب گردشگر و 

توسعه زیرساخت ها و امکانات آن داشته باشند.


